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 JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottsága 2024. október 28. napján, 16:00 órakor a Városházán megtartott nyílt üléséről.   

Jelen vannak: 
Mohácsy István  bizottság elnöke 
Ulicza Máté  bizottság tagja  
Herhalt-Nagy Róbert bizottság tagja 
Bakati Gábor bizottság tagja 
Kocsis József polgármester 
Tüske Emil alpolgármester 
Repcsik Dávid képviselő, külterületekért felelős tanácsnok 
Nánási-Kézdy Tamás képviselő 
dr. Szabó Ferenc jegyző 
Miklós Krisztina szervezési osztályvezető 
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
dr. Mitró Noémi adóügyi osztályvezető 
Mező Judit műszaki osztályvezető 
Kiss Ádám kabineti irodavezető 
Tóth Krisztina polgármesteri asszisztens 
Mester László kommunikációs referens 
Molnár János városgondnokság vezető 
Dr. Cserniczky Tamás  intézményvezető, Egészségház 
Uzonyi Edit intézményvezető, KJK 
Regős Zoltánné bölcsődevezető 
Bolykiné Kálló Eszter PMAMI intézményvezető 
Lesták Bedő Eszter Erkel Ferenc Kamarazenekar 
Bolyki András Erkel Ferenc Kamarazenekar 
Tóth Tamás ifjúsági referens 
Zink Olivia bizottsági referens 
  
 
Mohácsy István: Tisztelettel köszöntötte a megjelenteket a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
ülésén. Megállapította, hogy a bizottság négy jelenlévő taggal határozatképes, az ülést 16:05 
órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv hitelesítését Ulicza Máté vállalta el. A kiküldött 
meghívóhoz képest javasolta felvenni utolsó napirendi pontokként a Premontrei Női 
Kanonokrenddel kötött megállapodások módosításáról, továbbá a Biatorbágyi Értéktár 
Bizottság 2024. évi költségvetésének módosításáról szóló előterjesztéseket. A 
Városgondnokság vezetőjének kérésére javasolta a Multifunkcionális gépek beszerzéséről 
szóló 20. napirendi pont 4. pontként való megtárgyalását.  Jelezte, hogy ma délután került 
kiküldésre a Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft zárómérleg szerinti 
vagyonának átvételéről szóló előterjesztés anyaga, ezért annak áttekintésére nem tudott időt 
szakítani. Kérte, hogy a jövőben hamarabb kerüljenek feltöltésre az előterjesztések, ezáltal 

http://www.biatorbagy.hu/


2 
 

több idő jut azok áttanulmányozására.  Érdeklődött, van-e valakinek napirendhez kapcsolódó 
indítványa? 
 
Ulicza Máté: Kérte a 6. Német Nemzetiségi Önkormányzat Biatorbágy kérelme a 
közétkeztetési feladatok átvételéhez kapcsolódó pénzeszközök átadásával összefüggő 
kérdésekről szóló előterjesztés napirendről való levételét, tekintettel arra, hogy novemberben 
új javaslat kerül beterjesztésre. Ugyanígy levételre javasolja a 10. Biatorbágy Város új 
Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának megalkotásáról szóló előterjesztést, melyet a 
Közjóléti Bizottság tárgyalt és kérte a koncepció és cselekvési terv novemberi ülésre való 
beterjesztését. Javasolja a 12. A Némó-tó kotrásáról és a vízfolyás bevezető torkolatának 
kiépítéséről szóló előterjesztés napirendről való levételét, melyet tárgyalt a Városfejlesztési 
Bizottság, valamint tudomása szerint a Polgármester a helyszínen egyeztetett a műszaki 
vezetővel, és új tervmódosítások fognak beérkezni a novemberi bizottsági és képviselő-
testületi ülésre. Végül szintén levételre javasolja a 13. Biatorbágy, 946 hrsz-ú ingatlan 
felajánlásáról szóló napirendet, mivel sajnos még nem érkezett meg a hivatalos 
értékbecslés. 
 
Mohácsy István: Befogadta Ulicza Máté napirend módosításra irányuló javaslatait. Mivel 
további hozzászólás, javaslat nem érkezett, szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását 
valamennyi módosító javaslat figyelembevételével.  
 
Szavazás: 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 
 
Napirend: 
 

1. Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
2. Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. novemberi 

munkatervéről 
3. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2024. évi munkatervéről 
4. Multifunkcionális gépek beszerzéséről 
5. Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft zárómérleg szerinti vagyonának 

átvételéről 
6. Egynapos sebészetről 
7. A Biai Gáspár Református Általános Iskola és Szőlőszem Óvoda kérelméről 
8. A 2024. évi közbeszerzési terv módosításáról 
9. „Madár-forrás zöld infrastruktúra fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 

megindításáról 
10. Az önkormányzati belterületi utak karbantartására szánt keretösszeg megemeléséről 
11. Kerekdomb utca ivóvíz törzsvezeték létesítéséről 
12. Kommunikációs felmérésről 
13. Az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről 
14. Az Égig Érő Lándzsás Útifű Egyesület kérelméről 
15. Nem biatorbágyi székhelyű szervezetek támogatási kérelméről - átruházott 

hatáskörben 
16. Biatorbágy Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 6/2024. (III. 1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
17. Kosárlabda csarnok építésével kapcsolatos vizsgálóbizottság létrehozásáról 
18. Premontrei Női Kanonokrenddel kötött megállapodások módosításáról 
19. A Biatorbágyi Értéktár Bizottság 2024. évi költségvetésének módosításáról 
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1) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről  

Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta az aktuális pénzügyi helyzetről szóló tájékoztató elfogadását.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

1/2024. (X. 28.) határozata 

Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta és elfogadja a Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi 
helyzetéről szóló tájékoztatót. 
 

2) Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. novemberi 
munkatervéről 

 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán kérdés, javaslat, hozzászólás 
nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta Biatorbágy Város Önkormányzat 
Képviselő-testülete 2024. novemberi munkatervének elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

2/2024. (X. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. novemberi 
munkatervéről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a Biatorbágy Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. novemberi munkatervét. 
 

3) A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2024. évi munkatervéről 

Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán kérdés, javaslat, hozzászólás 
nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
2024. évi munkatervének elfogadását. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 
3/2024. (X. 28.) határozata 

A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2024. évi munkatervéről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Bizottság 2024. évi munkatervéről szóló előterjesztést. 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a 
2024. november hónapra szóló munkatervét a jelen határozat mellékletét képező 
táblázatban foglaltak szerint elfogadja. 
 
Felelős: bizottsági elnök 
Határidő: folyamatos 
 

BIATORBÁGY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
PÉNZÜGYI ÉS ÜGYRENDI BIZOTTSÁGÁNAK 

2024. ÉVI MUNKATERVE 
 

ÜLÉS 
IDŐPONTJA 

JAVASOLT NAPIRENDEK 

2024. 
NOVEMBER 

25. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2025. évi belső ellenőrzési tervéről és stratégiai 

ellenőrzési tervéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2025. évi munkatervéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2025. évi rendezvénytervéről  
- A helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 
- Iharosi tábor üzleti- és üzemeltetési tervéről 
- Fonyódligeti üdülő üzleti- és üzemeltetési tervéről  

 
 
 
4) Multifunkcionális gépek beszerzéséről 

 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslat 
elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

 
 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
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Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 
4/2024. (X. 28.) határozata 

„Multifunkcionális munkagépek, valamint azok tartozékainak beszerzése” 
tárgyban indítandó közbeszerzési eljárás előkészítéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a multifunkcionális gépek beszerzéséről szóló előterjesztést, melynek 
tekintetében az alábbi határozatot hozza: 

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a polgármestert a közbeszerzési 
eljárás előkészítéséhez szükséges feladatok elvégzésére, dokumentumok aláírására. 

 

5) Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft zárómérleg szerinti 
vagyonának átvételéről 

dr. Szabó Ferenc: Szóbeli kiegészítést tett az előterjesztéshez, mely időhiány miatt  csak a 
mai napon került kiküldésre. A város egészségügyi intézménye, a Biatorbágyi Egészségház 
a nyáron jött létre. Jogelődje, a Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft leltára 
az, ami a vagyonkezelői szerződés mellékletét képezi. Különböző szakvéleményeket kértek 
ki arról, hogy szükséges-e az intézménynek vagyonkezelői szerződést kötnie, és ahogy az 
előterjesztésben is szerepel, erre szükség van. A vagyonkezelői szerződés a más hasonló 
vagyonkezelői szerződések mintájára készült, melynek keretében az önkormányzat átadja 
vagyonkezelésbe azt az ingatlant, amelyben az egészségügyi intézmény most is működik, 
azzal a részletes ingó leltárral, ami a vagyonkezelői szerződés mellékletét képezi. Tehát 
tulajdonképpen a vagyonkezelői szerződés megkötésével egy törvényi kötelezettséget 
teljesít az önkormányzat. 
 
Mohácsy István: Tartózkodni fog a szavazás során, mert nem állt rendelkezésére elegendő 
idő az előterjesztés áttanulmányozására. 

Czuczor Orsolya: A városnak volt egy 100%-os saját tulajdonú kft.-je, a Biatorbágy Város 
Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft., mely ezeket a leltárban szereplő eszközöket a saját 
költségvetéséből szerezte be, a saját nevére, bár nyilvánvalóan önkormányzati forrásból, 
mert a képviselő-testület biztosított rá fedezetet. Ezeknek az eszközöknek az átvétele történt 
meg egyrészről az önkormányzat felé, és az önkormányzatnak ugyanezeket az eszközöket 
kell - természetesen papíralapon - visszaadni intézményének, a Biatorbágyi 
Egészségháznak annak érdekében, hogy a mérlegeiben szerepeljenek. Annak, hogy 
visszapótlási kötelezettséget nem írunk elő, az a jelentősége, hogy a vagyonkezelőnek 
ugyanakkora értékben beruházásokat kellene végeznie az eszközökön, mint amennyi az 
adott évben elszámolt értékcsökkenés értéke. Tekintettel arra, hogy az intézmény 
működtetését és az eszközbeszerzést is az önkormányzat fizeti a saját költségvetéséből, 
kérik a képviselő-testületet, hogy tekintsen el ettől, mert saját magunknak írnánk elő fizetési 
kötelezettséget az egyik intézményünk felé. Kérte Elnök urat, gondolja át a szavazás során 
való tartózkodást, mert egy jogszabályi kötelezettségnek kell eleget tenni és a fizikális 
állapotok papíralapon való rendezéséről van szó.  

Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, 
a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
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Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

5/2024. (X. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft zárómérleg szerinti vagyonának 
átvételéről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft zárómérleg szerinti 
vagyonának átvételéről szóló előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza:  

 
A Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés mellékletét képező 
vagyonkezelői szerződést és javasolja felhatalmazni a Polgármestert annak aláírására, a 
Jegyzőt pedig ellenjegyzésére. 
 
 

6) Egynapos sebészetről 

Dr. Cserniczky Tamás: Az előterjesztéshez kapcsolódóan szóbeli kiegészítést tett. 
Meglátása szerint a város számára nagyon jó lenne az egynapos sebészet kialakítása. Sok 
kisvárosban működik itt a környéken is. A sebészet működtetése mindenképpen 
nyereségesnek mondható. Azt tudni kell, hogy bármelyik szakrendelőnél nagyon rosszak a 
NEAK pontok, jelen esetben ezt korrigálja az egynapos sebészet bevétele. A lényeg, hogy 
korábban született egy döntés, készüljön egy koncepcióterv arra vonatkozóan, hol lehet 
egyáltalán Biatorbágyon a legkisebb költséggel elhelyezni az egynapos sebészetet. Az előző 
képviselő-testület megszavazott egy ajánlatot, amelyben benne volt a koncepcióterv, 
engedélyezési terv és kiviteli terv. A koncepcióterv elkészítésével megbízta Schrammel 
Zoltán tervezőt, aki egyébként már sokat tervezett egészségügyi területen, többek között az 
Egészségházban is, tehát elég jól ismeri a területet. Abban maradtak, hogy az új képviselő-
testület döntsön majd arról, hogy megköti-e a szerződést az engedélyezési és a kiviteli 
tervekre. Volt is a tárgyban egy megbeszélés, melyen ott volt a Polgármester, Tüske Emil, 
Tótpál Judit, illetve a tervező és néhányan az Egészségház részéről. Jelezte, hogy a 
koncepcióterv elkészítése nem történt meg a mai napig, tehát az még hátravan. Készült 
ugyan egy anyag a tervező részéről, és az szerepel rajta, hogy ez egy koncepcióterv, de ez 
nem egy koncepcióterv volt, csak egy előzetes vázlat. A tervezővel abban maradtak, hogy 
egyeztetést folytatnak az új képviselő-testület tagjaival és kiválasztják a helyszínt, és oda 
készíti majd el a koncepciótervet. A helyszín kiválasztása időközben megtörtént, de a 
koncepcióterv nem készült el, ezért javasolta, hogy a tervező megbízási díja kerüljön 
beszámításra az új felmérések és a koncepcióterv javára. Ez egy konkrét javaslat a részéről. 
Másrészt megfontolásra javasolta, hogy az engedélyezési terv mindenképpen készüljön el, 
hogy egy esetleges pályázati kiírás esetén a város határidőben be tudja nyújtani a 
pályázatát, melyre általában 30 vagy 60 nap áll rendelkezésre. Egy engedélyezési terv 2-4 
hónapnál hamarabb nem készül el a kiadott engedélyekkel együtt. Meglátása szerint óriási 
jelentősége lenne egy helyi kis sebészetnek, ahol a kisebb műtéteket el lehet végezni, 
hiszen azt mindannyian látjuk, hogy a mai magyar egészségügyben nem egyszerű időpontot 
kapni, ezért a döntések mielőbbi meghozatalára serkenti a bizottságot. 
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Ulicza Máté: Egyeztetni szeretné az előzményeket. Korábban a koncepcióterv a Szabadság 
úti ingatlanra került megrendelésre a Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft 
által az egynapos sebészet kialakításának céljára, viszont ez a koncepcióterv Dr. Cserniczky 
Tamás véleménye szerint nem készült el. Jól értelmezi, hogy az előzetes megbízási díjat az 
új helyszínre készülő koncepcióterv készítésébe kívánja beleszámítani? 
 
Dr. Cserniczky Tamás: Abban állapodtak meg a tervezővel, hogy az új képviselő-testület 
véleménye alapján kijelölésre kerül a pontos helyszín és annak ismeretében készíti majd el a 
koncepciótervet. A korábbi helyszínhez csak kisebb vázlatterveket küldött, mely valójában 
nem koncepcióterv volt. Mivel a helyszín nemrégiben lett kijelölve, így a koncepcióterv még 
nem készült el. 
 
Kocsis József: Arról nem rendelkezik információval, hogy az előző képviselő-testületnek 
kivel milyen megállapodása volt. Látott egy Szabadság úti ingatlanra vonatkozó tervet, 
amelyre az volt írva, hogy koncepcióterv, és amelyre most Dr. Cserniczky Tamás azt 
mondja, hogy az nem koncepcióterv. Mivel azzal nem értettek egyet, ezért egy új helyszínre 
vonatkozó koncepciótervre kértek árajánlatot. Mivel egy speciális, egészségügyi 
létesítményről van szó, azt bármilyen tervező nem tudja megtervezni, ezért a munkát az 
előző képviselő-testület által választott tervezővel folytatták. Úgy véli, hogy a legjobb 
szándékkal és a legjobb tudásuk szerint kezelték ezt a dolgot. Egyelőre csak a 
koncepciótervet szeretnék megrendelni, engedélyezési tervet nem, hiszen gyakorlatilag most 
az a tapasztalat, hogy az állami pályázati keret meglehetősen be van szűkülve, ezt jelzik a 
különböző kormányzati intézkedések is, méghozzá mindenféle pályázati pénzek 
visszavonásával, illetve visszatartásával. Ebből kifolyólag konkrét pályázat hiányában most 
nem javasol kifizetni az engedélyezési tervért 10 milliós nagyságrendű összeget, hiszen nem 
is biztos, hogy a tárgyban a közeljövőben bármiféle pályázat kiírásra kerül. Úgy látja, hogy az 
felelőtlen dolog lenne.  
 
Nánási-Kézdy Tamás: Javasolta, hogy mielőtt megbízást ad a tervezőnek a városvezetés 
újabb felmérés, koncepcióterv készítésére, vegye vizsgálat alá, hogy a korábban a 
Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft által megrendelt koncepcióterv teljesült-e 
vagy sem. Amennyiben megállapítható a teljesítés hiánya, úgy annak díját mindenképpen 
érdemes belekalkulálni az új koncepció tervezési díj összegébe. Kérte a határozati javaslat 
kiegészítését azzal, hogy a szerződést azzal a feltétellel javasolja a bizottság megkötni a 
képviselő-testületnek, hogy előtte vizsgálja meg, a korábban megrendelt koncepcióterv 
teljesült-e vagy sem. Amennyiben a tervező részéről teljesítési hiány merül fel, úgy a 
bizottság a szerződést azzal a feltétellel javasolja a képviselő-testületnek megkötni, hogy a 
hiányt összegszerűen kalkulálja be a tervezési díjba az új felmérés és koncepcióterv javára. 
 
Ulicza Máté: Az a kérés fogalmazódott meg Nánási-Kézdy Tamás részéről, hogy legyen 
megvizsgálva a korábban megrendelt koncepcióterv teljesítése és a polgármester 
egyeztessen a tervezővel, ennek hány százaléka beszámítható a megkötendő szerződés 
tervezési díjába. Úgy véli, hogy ezt adott esetben a képviselő-testület üléséig meg lehet 
tenni. Másrészt a tervező jelenlegi ajánlatában szerepel, hogy az engedélyezési terv 
elkészítésének időszükséglete 4 hét. Az számára nem ismert, hány nap szükséges az 
engedélyek kiadásához. Javasolta, hogy az elkészült koncepcióterv kerüljön beterjesztésre 
az illetékes bizottságok és a képviselő-testület elé a novemberi ülésre vagy esetleg - 
amennyiben összehívásra kerül - a decemberi rendkívüli ülésre, melynek keretében döntés 
születhet a további tervezési folyamatok megindításáról. Jelen pillanatban még nem látjuk a 
2025. évi pénzügyi sarokszámokat, az állami támogatások változásait, illetve milyen 
lehetőségeink lesznek. Ezek tervezése megkezdődött és mire a koncepcióterv elkészül, már 
sokkal könnyebben tudunk a 2025. évi költségvetésre rótt terhekről dönteni akár egy építési 
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engedélyezési tervvel kapcsolatban is. Kérte a bizottság határozatának kiegészítését az 
általa tett javaslattal. 
 
Kocsis József: Természetesen meg fogják keresni a tervezőt és megkérdezik, miként látja 
ezt a kérdéskört. Lehetőség szerint mindent megtesznek annak érdekében, hogy a tervező a 
kifizetett összeget valamilyen formában kompenzálja. 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán kérdés, javaslat, hozzászólás 
nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását 
Nánási-Kézdy Tamás és Ulicza Máté javaslatával kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

6/2024. (X. 28.) határozata 

Egynapos sebészetről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta az egynapos sebészetről szóló előterjesztést, mely alapján a Bizottság 
támogatja a tárgyban készült határozati javaslat elfogadását az alábbi kiegészítésekkel: 
 
- A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, vizsgálja meg, hogy a korábban a 

Biatorbágy Város Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft által megrendelt koncepcióterv 
teljesült-e vagy sem. Amennyiben megállapítható a tervező részéről a teljesítés hiánya, 
úgy a Bizottság a szerződést azzal a feltétellel javasolja a Képviselő-testületnek 
megkötni, hogy a hiányt összegszerűen kalkulálja be a tervezési díjba az új felmérés és 
koncepcióterv javára.  

- A Bizottság javasolja, hogy a szerződés keretében elkészült koncepcióterv kerüljön 
beterjesztésre a bizottságok és a Képviselő-testület elé, melynek keretében születhet 
döntés a további tervezési folyamatokról. 

 
 
 
7) A Biai Gáspár Református Általános Iskola és Szőlőszem Óvoda kérelméről 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a tárgyban készült határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

7/2024. (X. 28.) határozata 

A Biai Gáspár Református Általános Iskola és Szőlőszem Óvoda kérelméről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Biai Gáspár Református Általános Iskola és Szőlőszem Óvoda kérelméről 
szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:  
 
1. A Bizottság támogatja a Biai Gáspár Református Általános Iskola és Szőlőszem Óvoda 

kérelmét és javasolja a Képviselő-testületnek, hogy engedélyezze az elnyert 93.520,- Ft 
átcsoportosítását az új pályázati célra. 

2. Javasolja felhatalmazni a Polgármestert a szerződés módosítására, a Jegyzőt annak 
ellenjegyzésére. 

 
 
8) A 2024. évi közbeszerzési terv módosításáról 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a közbeszerzési terv módosításának elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

8/2024. (X. 28.) határozata 

A 2024. évi közbeszerzési terv módosításáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi összesített közbeszerzési terv 
módosításáról szóló előterjesztést és a Képviselő-testületnek jóváhagyásra ajánlja 
Biatorbágy Város Önkormányzat 2024. évi módosított közbeszerzési tervét. 
 
9) „Madár-forrás zöld infrastruktúra fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 

megindításáról 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy kérdés, javaslat, hozzászólás a tárgyban nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

9/2024. (X. 28.) határozata 

„Madár-forrás zöld infrastruktúra fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a „Madár-forrás zöld infrastruktúra fejlesztése” tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindításáról szóló előterjesztést, mely alapján az alábbi határozatot hozta: 
 

- A Bizottság támogatja a „Madár-forrás zöld infrastruktúra fejlesztése” tárgyú 
közbeszerzési eljárás megindítását és javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kbt. 
112.§ (1) bekezdés b) pontja szerint közbeszerzési eljárást indítson; 

- a közbeszerzési eljárás becsült értéke: nettó 432 086 478.- Ft 
- a közbeszerzési eljárás fedezeteként nettó 432 086 478.- Ft-ot (bruttó 548.749.827.- 

Ft-ot) javasol meghatározni,  
- a Bizottság megállapítja, hogy a fedezet összege a 2025. évi költségvetésben 

rendelkezésre áll,  
- javasolja felkérni a Polgármestert a közbeszerzési eljárás megindításához szükséges 

feladatok elvégzésére, dokumentumok aláírására. 
 
 
10) Az önkormányzati belterületi utak karbantartására szánt keretösszeg 

megemeléséről 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy a tárgyban kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

10/2024. (X. 28.) határozata 

Az önkormányzati belterületi utak karbantartására szánt keretösszeg megemeléséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága az 
önkormányzati belterületi utak karbantartására szánt keretösszeg megemelése tekintetében 
az alábbi határozatot hozza: 
 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzati belterületi utak 
karbantartására szánt nettó 78 740 157.- Ft keretösszeget (bruttó 99.999.999.- Ft) 
nettó 90 550 000.- Ft keretösszegre (bruttó 114 998 500.- Ft) megemelje.  

2. A munkák kivitelezéséhez szükséges bruttó 14 998 500,- Ft fedezetet a 2024. évi 
költségvetés általános tartalékkerete terhére javasolja biztosítani. 

3. Javasolja felkérni a Szervezési Osztályt, valamint a Műszaki Osztályt, hogy a 
karbantartási munkák jövőbeni metódusáról, valamint az ahhoz szükséges 
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közbeszerzési eljárásról szóló döntés előkészítő anyagot a következő testületi ülésre 
készítsék elő. 

4. Javasolja felkérni a Polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.  
 
 
11) Kerekdomb utca ivóvíz törzsvezeték létesítéséről 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy a tárgyban kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült 
fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 
11/2024. (X. 28.) határozata 

Kerekdomb utca ivóvíz törzsvezeték létesítéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Kerekdomb utca ivóvíz törzsvezeték létesítéséről szóló előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 

 
1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „Biatorbágy, Kerekdomb utcai 

víz gerincvezeték építés” tárgyú, magánerőből megvalósult beruházásban a 6608 
hrsz.-ú Kerekdomb utca önkormányzati tulajdonú közterületen létesített víziközmű 
vagyont elfogadja. 

2. Javasolja felhatalmazni a Polgármestert a víziközmű átvételéről szóló megállapodás, 
valamint a vagyonkezelésbe vételi nyilatkozat aláírására. 

 
12) Kommunikációs felmérésről 
 
Mohácsy István: Jelezte, hogy az előterjesztés nem tartalmaz ajánlatot, ezért kérte több 
cégtől is árajánlat beszerzését. 
 
Kocsis József: Természetesen több helyről is kértek ajánlatot, és nagyon reméli, hogy a 
képviselő-testület üléséig az ajánlatok be fognak érkezni. Amennyiben nem, akkor az 
előterjesztést a képviselő-testület ülésén le fogják venni napirendről. 
 
Mohácsy István: A Polgármester által tett kiegészítés alapján támogatja az előterjesztésben 
foglaltakat. Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás, javaslat nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

12/2024. (X. 28.) határozata 

Kommunikációs felmérésről 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a kommunikációs felmérésről szóló előterjesztést és az alábbi határozatot 
hozza: 
 
A Bizottság fontosnak tartja a városi kommunikáció megújítását, ennek érdekében a helyi 
médiafogyasztás felmérését, ezért javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel a 
Polgármestert a kommunikációs felmérés megrendelésére, a legkedvezőbb ajánlatot adó 
cégtől, a város 2024. évi költségvetésének kommunikációs kerete terhére, 4 millió forint 
összeghatárig. 
 
 
13) Az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről 
 
Mohácsy István: A napirend tárgyalásánál köszöntötte az Erkel Ferenc Kamarazenekar 
képviseletében Lesták Bedő Esztert és Bolyki Andrást. Kérte, hogy az előterjesztéshez 
tegyenek szóbeli kiegészítést. 
 
Bolyki András: Azért jöttek a bizottság ülésére, hogy fölvegyék a kapcsolatot az új 
képviselő-testülettel. Kiemelte, hogy a korábbi képviselő-testülettel több éves jó kapcsolatot 
ápoltak, és szeretnék megtanulni az új testület kommunikációját is, illetve szeretnék, ha 
ugyanabban a mederben tudnának gondolkozni, mint a képviselő-testület. Előzetesen 
egyeztetett Tüske Emil alpolgármesterrel is, és nagyon köszöni, hogy ezt az előterjesztést 
ezzel a feltételrendszerrel befogadták, illetve ha a képviselő-testület támogatja a beadott 
kérelmüket. Ez számukra nagy segítséget jelent. Szeretnék a következő évadot is csinálni, 
mely nyilván a jelen ülés keretében még nem megbeszélhető, hiszen még nincs 
előterjesztésük a következő évad keretszerződésére. Azt mindenképpen viszonylag hamar el 
kell készíteniük, és azt beszélte meg Polgármester úrral, hogy egy részletes évadtervet 
állítanak össze. Kiemelte, hogy Biatorbágyért dolgoznak. A zenekar készen áll arra, hogy az 
önkormányzat különböző rendezvényein is megjelenjek vonósötössel, vonósnégyessel, a 
zene által is emelve a kisebb, illetve nagyobb ünnepségek fényét.  
 
Lesták Bedő Eszter: Megköszönte a lehetőséget, hogy itt lehetnek. Az eddig megszokott 
évadukon nem kívánnak változtatni. Ennek a részletes tervét majd be fogják nyújtani. Úgy 
érezik, hogy szereti a zenekart a város, beválnak a programjaik. A legújabb dobásuknak, a 
sulikoncert-sorozatnak különösen nagy sikere van. Nagyon nagy ajándék, ha az 1700 helyi 
iskolába járó diák  élő komolyzenét tud hallani, számukra pedig óriási élmény azt látni, hogy 
amikor egy ilyen kicsi teremben megszólalnak a hangszerek és akár csak másfél méterre ül 
tőlük valaki, akkor mennyire lenyűgözi az élőzene varázsa. Úgyhogy változatlanul 
megtartanák az évadtervüket és ismét elmennének a diákokhoz az iskolákba. Emellett pedig 
a szívük csücske a fesztivál, ahol mindig szeretnek nagyot álmodni. Idén Berényi Miklóst és 
ha minden igaz, Hobót fogják meghívni a fesztiválra. Ezek a terveik. Tudják, hogy a 
lehetőségeik be vannak határolva, tehát nem akarnak még nagyobbat álmodni, mint eddig, 
de ezt a színvonalat és ezt az igényességet szeretnék megtartani a következő évben is. 
 
Tüske Emil: Szeretettel köszöntötte az Erkel Ferenc Kamarazenekar megjelent képviselőit. 
Nagyra értékelik a kamarazenekar eddigi munkáját, és ezt a jövőben is támogatni kívánják. A 
megbeszélésen arról volt szó, hogy a teljes igényelt összeget most nem tudnák biztosítani, 
hanem ennél kevesebbet, összesen 2,5 millió forintot, de várják a következő évi 
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programtervet, és szeretnének erről minél hamarabb szerződést kötni, hogy biztosítani 
tudják a zenekar működéséhez szükséges költségeket. 

Mohácsy István: Meglátása szerint az előző városvezetésnek nagyszerű döntése volt a 
biatorbágyi kultúra tekintetében, hogy ez az együttműködés megkezdődött. A maga részéről 
azokat a kezdeményezéseket teljes mértékben támogatja, amelyek Biatorbágy jó hírnevét 
öregbítik és Biatorbágy mivoltát hangként viszi az országba és a világba. Az előterjesztésben 
5 millió forint szerepel, viszont Alpolgármester úr az imént 2,5 millió Ft-ot említett. 
Pontosítást kér, mi a városvezetés álláspontja ezzel kapcsolatban?   

Kocsis József: Valóban, Alpolgármester úr egyeztetett az Erkel Ferenc Kamarazenekar 
képviselőivel, melynek eredményeképpen a programokra 2,5 millió forint került 
meghatározásra. Sajnos elmaradt az összeg feltüntetése a határozati javaslatban, ezt 
természetesen a képviselő-testületi ülésig pótolni fogják.  

Mohácsy István: Megköszönte a tájékoztatást. Érdeklődött a zenekar képviselőitől, hogy a 
2,5 millió Ft-ból megvalósítható-e mindaz, amit Biatorbágy kulturális életének felpezsdítése 
érdekében tenni szeretnének? Mivel igen válasz érkezett, a 2,5 millió Ft összeget teszi fel 
szavazásra. Tekintettel arra, hogy a napirend kapcsán további kérdés, javaslat, hozzászólás 
nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó 
határozati javaslat elfogadását 2,5 millió Ft támogatási összeggel kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

13/2024. (X. 28.) határozata 

Az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta az Erkel Ferenc Kamarazenekar kérelméről szóló előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza:  
 

1. A Bizottság támogatja az Erkel Ferenc Kamarazenekar programjainak folytatását, 
melyhez 2,5 millió Ft támogatás biztosítását javasolja a Képviselő-testületnek. 
 

2. A támogatás fedezetét a költségvetés általános tartalékkerete során javasolja 
biztosítani, 

 
3. javasolja felhatalmazni a Polgármestert a szerződés aláírására, a jegyzőt az 

ellenjegyzésükre. 
 

 
14) Az Égig Érő Lándzsás Útifű Egyesület kérelméről 
 
Ulicza Máté: Tudomása szerint a Közjóléti Bizottság egy módosított kérvény benyújtását 
kérte az Égig Érő Lándzsás Útifű Egyesülettől, érdeklődött, hogy ez beérkezett-e? 
 
dr. Szabó Ferenc: Igen, az Egyesület megküldte a 250ezer Ft felosztására vonatkozó 
részletes költségtervet, mely a bizottság ülésén helyben kiosztásra kerül. 
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Nánási-Kézdy Tamás: A helyben kiosztott előterjesztést nem látja, ezért tájékoztatást kért 
arról, hogy a kérelemben a konferencián kívül más 2024. évre vonatkozó programok is 
szerepelnek? Ugyanis a bizottság azt kérte, hogy az Egyesület csak a konferencia céljára 
nyújtsa be egyedi kérelmét. 
 
Kocsis József: Igen, tudomása szerint érkezett az Egyesülettől egy kiegészítés, melyben 
kifejtették, hogy a konferenciára kérik a 250ezer Ft-ot. 
 
Mohácsy István: Rövid szünetet rendelet el a helyben kiosztott előterjesztés 
áttanulmányozása céljából. 
 
SZÜNET (16:45-16:51) 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy érdemben további kérdés, javaslat, hozzászólás 
nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a helyben kiosztott előterjesztéshez 
kapcsolódó határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

14/2024. (X. 28.) határozata 

Az Égig Érő Lándzsás Útifű Egyesület kérelméről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta az Égig Érő Lándzsás Útifű Egyesület kérelméről szóló előterjesztést, mely 
alapján az alábbi határozatot hozza: 
 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Égig Érő Lándzsás Útifű 
Egyesület konferenciáját 250.000,- Ft összeggel támogassa. 

2. A támogatás fedezetét a költségvetés általános tartalékkerete során javasolja 
biztosítani. 

3. Javasolja felhatalmazni a Polgármestert a szerződés aláírására, a jegyzőt az 
ellenjegyzésre. 

 
15) Nem biatorbágyi székhelyű szervezetek támogatási kérelmeinek elbírálásáról 

(átruházott hatáskörben) 
 
Mohácsy István: A napirend keretében a Magyar Légimentő Nonprofit Kft szeretne 1,6 millió 
Ft támogatást kérni. Biatorbágy Város Önkormányzata 2022-ben 50ezer Ft-ot, 2023-ban és 
2024-ben pedig 100-100ezer Ft támogatást biztosított a szervezet részére.  
 
Ulicza Máté: Kérte, hogy a Bizottság hagyja figyelmen kívül a beterjesztett kérvényt. Jelen 
pillanatban nem tisztázott, hogy a Medicopter Alapítvány és a Magyar Légimentő Nonprofit 
Kft között milyen elszámolás áll fenn, ezzel kapcsolatban vannak kétes információi. Amíg a 
Magyar Légimentő Kft ügyvezetőjétől nem érkezik visszajelzés a tárgyban, addig javasolja 
az előterjesztés napirendről való levételét. A válasz birtokában pedig újra tárgyalni tud a 
kérelemről a bizottság. 
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Mohácsy István: Ügyrendi javaslatként értelmezi Ulicza Máté indítványát, miszerint a 
bizottság az előterjesztést vegye le a napirendjéről. Azonnali szavazásra bocsátotta az 
ügyrendi javaslat elfogadását. 
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatta 
az előterjesztés napirendről való levételét. 
 
16) Biatorbágyi Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 6/2024. (III. 1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Ulicza Máté: Tartózkodni fog a szavazás során, melynek oka, hogy a maga részéről az 
egész 2024. évi költségvetést nem tudta elfogadni.  
 
Czuczor Orsolya: Megköszönte Ulicza Máténak a jelzést. Kiemelte, az önkormányzat egy 
évben csak egy költségvetést alkothat. Önkormányzati szempontból a költségvetés a 
jogszabályi hierarchia csúcsát képezi, így amennyiben a képviselő-testület döntései nem 
kerülnek átvezetésre a költségvetésben a rendeletmódosítás által, úgy gyakorlatilag a 
képviselő-testület elveszíti azon jogosultságát, hogy a döntései végrehajtásra kerüljenek. 
 
Mohácsy István: Támogatja a költségvetési rendelet módosítását. Tekintettel arra, hogy 
további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta 
a költségvetési rendelet módosításának elfogadását az előterjesztésben foglaltaknak 
megfelelően. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

15/2024. (X. 28.) határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló  
6/2024. (III. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről szóló 6/2024. 
(III. 1.) önkormányzati rendeletének módosítása tárgyban készült előterjesztést, melynek 
megfelelően támogatja a módosító rendelet megalkotását. 
 
 
 
17) Kosárlabda csarnok építésével kapcsolatos vizsgálóbizottság létrehozásáról 
 
Mohácsy István: A határozati javaslatban meg kell nevezni az ideiglenes bizottság elnökét 
és tagjait. Információi szerint erre a Városfejlesztési Bizottság tett egy konkrét javaslatot, 
ezért kérte a bizottsági döntés ismertetését.  
 
Ulicza Máté: A Városfejlesztési Bizottság határozatában az ideiglenes bizottság tagjának 
jelölte Dobi János, Nánási-Kézdy Tamás, Repcsik Dávid képviselőket, valamint külső tagként 
Lehel Pétert, elnöknek pedig Tótpál Judit személyére tett javaslatot.  
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Mohácsy István: Javasolta, hogy a bizottság a fent felsorolt személyeket jelölje meg a 
határozatában az ideiglenes bizottság elnökeként, illetve tagjaiként. Tekintettel arra, hogy 
kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslat elfogadását a fenti kiegészítéssel. 
 
Szavazás:  

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

16/2024. (X. 28.) határozata 

Kosárlabda csarnok építésével kapcsolatos vizsgálóbizottság létrehozásáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága a 
kosárlabda csarnok építésével kapcsolatos vizsgálóbizottság létrehozása tekintetében az 
alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata 
szervezeti és működési szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelet 
39. § (3)–(4) bekezdése alapján ideiglenes bizottságot hozzon létre. 

2. Az ideiglenes bizottság elnevezése: „Sándor Metternich kastély kosárlabdacsarnok 
és tornaterem vizsgálóbizottsága”. 

3. Az ideiglenes bizottság elnökének Tótpál Juditot, tagjainak pedig Nánási-Kézdy 
Tamás, Dobi János, Repcsik Dávid képviselőket, továbbá Lehel Pétert javasolja 
megválasztani. 

4. Az ideiglenes bizottság főbb feladatai: 
a. szerződés és azok módosításainak megismerése 
b. a szerződő felek meghallgatása 
c. az eddigi és jelenleg érvényes tervek megismerése 
d. jelenlegi állapot megismerése 
e. javaslattétel a kivitelezés folytatásáról 

5. Javasolja felkérni a Polgármestert és a Jegyzőt, hogy tegye meg a szükséges 
lépéseket az ideiglenes bizottság megalakulásához. 

 
 

18) Premontrei Női Kanonokrenddel kötött megállapodások módosításáról 
 
dr. Szabó Ferenc: A Premontrei Női Kanonokrend és az önkormányzat között már régóta 
együttműködési kapcsolat áll fenn. A Kanonokrend alhaszonkölcsön szerződéssel élt a 
feladat ellátására, melyben most változás történik, méghozzá az alhaszonkölcsön szerződés 
vevőjének személyében. Felhívta a figyelmet arra, hogy a kiküldött anyagban található 
néhány formai, illetve dátumokat érintő pontatlanság, melyek a képviselő-testületi üléséig 
pótanyag keretében kijavításra kerülnek.  
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, 
a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslat elfogadását. 
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Szavazás:  

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 
17/2024. (X. 28.) határozata 

Premontrei Női Kanonokrenddel kötött megállapodások módosításáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Premontrei Női Kanonokrend kérelmét a szerződésmódosításokkal 
kapcsolatban és az alábbi határozatot hozza: 

1. A Bizottság támogatja és a Képviselő-testületnek jóváhagyásra ajánlja az Ellátási 
szerződésnek a Premontrei Intézmény Fenntartóra, mint szolgáltatóként belépő félre 
történő átruházását, 

2. támogatja és a Képviselő-testületnek jóváhagyásra javasolja a Haszonkölcsön 
szerződés módosítását, 

3. támogatja és a Képviselő-testületnek jóváhagyásra javasolja az alhaszonkölcsön 
szerződés esetén a szerződés alanyaiban történt változást, 

4. támogatja és a Képviselő-testületnek jóváhagyásra ajánlja az alanyváltozást az 
alhaszonkölcsön szerződésnek a belépő félre történő átruházást, 

5. javasolja felhatalmazni a Polgármestert a szerződésmódosítások aláírására. 

 
19) A Biatorbágyi Értéktár Bizottság 2024. évi költségvetésének módosításáról 
 
Ulicza Máté: Tudomása szerint októberben nincs tiszteletdíj kifizetés az Értéktár 
Bizottságnál, így javasolta ennek összegét átcsoportosítani a megjelölt feladatok 
megvalósításának céljára. Kérte erről összegszerű javaslat összeállítását a képviselő-
testület ülésére. 
 
Nánási-Kézdy Tamás: Mivel ismeri az Értéktár Bizottság korábbi döntéseit, a beérkezett 
számlák alapján is állítja, hogy nem teljesen pontosak az előterjesztésben megjelölt források. 
A könyvre az Értéktár Bizottság költségvetésében meghatározott 3,5 millió forint tudomása 
szerint elköltésre került, hiszen két szerződést kötött az önkormányzat Bihari Zoltánnal 1,7 
és 1,8 millió Ft értékben, melyek kifizetése tudomása szerint végbement még október elseje 
előtt. Másrészt a temető rendbetételére 2 millió forint állt rendelkezésre, melynek terhére az 
Értéktár Bizottság emléktáblát készíttetett nagyságrendileg 500 ezer forint értékben 
májusban,  továbbá geodéziai felmérést rendelt és két fővel munkát végeztetett  a temetőnél. 
Ezek a tételek emlékezete szerint összességében 1,5-2 millió forint közötti költést jelentettek. 
Úgy látja, hogy a fedezet így is rendelkezésre áll ezekre a többletkérésekre, csak nem a 
megjelölt két ponton. Másrészt a megjelölt másik két forrás esetében az Értékek Háza volt 
2,7 millió Ft és a magazin 3 millió Ft, összesen 5,7 millió forint. Ez továbbra is rendelkezésre 
áll a kifizetésre, és amennyiben nem lenne elegendő, úgy az idei Értékvédelmi Pályázat 15 
millió Ft éves keretéből 10 millió Ft került elköltésre, mert kevesebb pályázatot talált 
támogatandónak a képviselő-testület, így ott is keletkezett egy 5 millió forintos maradvány. 
Ezeket az összegeket ajánlja a kiadások fedezetéül. 
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Mohácsy István: Felkérte Nánási-Kézdy Tamást, hogy pontosítsa a fedezetre irányuló 
javaslatát. 
 
Nánási-Kézdy Tamás: A többletkérelmek teljesítésére két forrást ajánl. Az egyik az 
előterjesztésben is szereplő Értékmentő kiadvány kiadásának elmaradásából és az Értékek 
háza megvalósításának elmaradásából a Biatorbágy Kultúrája Alapítvány által visszaküldött 
5,7 millió Ft. Ezen felül, amennyiben ez nem lenne elegendő, akkor rendelkezésre áll a 2024. 
évi értékvédelmi pályázatból megmaradt 5 millió forint, hiszen a 15 millió Ft-os keretből csak 
10 millió Ft-ot költött el a képviselő-testület. 
 
Mohácsy István: Tekintettel arra, hogy további kérdés, javaslat, hozzászólás nem merült fel, 
a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslat 
elfogadását Ulicza Máté és Nánási-Kézdy Tamás javaslatával kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottságának 

18/2024. (X. 28.) határozata 

A Biatorbágy Értéktár Bizottság 2024. évi költségvetésének módosításáról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 
megtárgyalta a Biatorbágyi Értéktár Bizottság 2024. évi költségvetésének módosításáról 
szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy biztosítsa a szükséges többletforrást a 
zsidó temető rendbetételéhez és a Biatorbágyi Zsidóság emlékezete című könyv 
kiadásához. A feladatok végrehajtásához a fedezetet a bérkiadások (tiszteletdíjak) soron fel 
nem használt keret, továbbá az Értékmentő kiadvány és az Értékek háza megvalósítás 
terhére javasolja biztosítani. Ezenfelül amennyiben szükséges, támogatja a 2024. évi 
értékvédelmi pályázatból fel nem használt 5 millió Ft keretösszeg terhére átcsoportosítás 
végrehajtását. 

 
 

Napirendet követő észrevételek, hozzászólások: 
 

Kocsis József: A napirendek tárgyalásának végéhez érve fontosnak tartotta kiemelni, hogy 
bár az ülés elején több napirendi pont is levételre került, illetve nem minden árajánlat 
érkezett be időben, október hónapban a váltás miatt viszonylag szűk határidő állt a 
Polgármesteri Hivatal rendelkezésére az előterjesztések összeállítására. Úgy véli, hogy a 
hivatal dolgozói így is sokat dolgoztak annak érdekében, hogy ilyen anyagokat tudjanak a 
bizottságok tárgyalni, ezt ezúton is köszöni a hivatal munkatársainak. Az is bizonyára feltűnt, 
hogy a napirendek között több olyan anyag is szerepelt, melyeket már az előző képviselő-
testület is tárgyalt. Valamilyen okból kifolyólag ezen esetekben korábban nem született 
döntés, most ez is az új képviselő-testület feladata lett. Így álltak össze a mostani 
előterjesztések. Még egyszer köszönetét fejezte ki a hivatal dolgozóinak a munkájukért. 
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Nánási-Kézdy Tamás: Érdeklődött, van-e oka annak, hogy a fogorvosi társulásról szóló 
előterjesztés és megállapodás-tervezet - ami egyébként egy formai anyag -, nem szerepel a 
képviselő-testületi ülés napirendjén? Amennyiben nincs oka, úgy javasolta felvenni a 
napirendek közé, mert a meghívóban nem szerepel. 
 
Mohácsy István: A kérést bizonyára meg fogja vizsgálni a hivatal. Tekintettel arra, hogy 
további észrevétel, hozzászólás nem merült fel, megköszönte a résztvevők munkáját és a 
bizottság ülését 17:07 órakor berekesztette.  
 

kmf. 
 
 
 

 Mohácsy István  Ulicza Máté 
 bizottsági elnök bizottsági tag 


